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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

SĒDES PROTOKOLS 
Liepājā 

 

2025. gada 15. maijā 
 

Nr. 6 

Sēde sasaukta 2025. gada 15. maijā pulksten 13:00. 
Sēde atklāta 2025. gada 15. maijā pulksten 13:00. 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Jānis Vilnītis 
 

Sēdē piedalās 5 deputāti: 
Dace Bluķe 
Modris Šveiduks 
Helvijs Valcis 
Vilnis Vitkovskis, priekšsēdētāja vietnieks (attālināti) 
Jānis Vozņesenskis  
 

Sēdē nepiedalās 3 deputāti: 
Kristers Krafts, attaisnotā prombūtnē 
Salvis Roga, attaisnotā prombūtnē 
Uldis Sesks, attaisnotā prombūtnē  
 

Uzaicinātās personas:  
Inga Ekuze, Izglītības pārvaldes vadītāja (1.§, 2.§, 7.§) 
Nauris Lazdāns, Kultūras pārvaldes vadītāja vietnieks (5.§) 
Inta Šoriņa, nodibinājuma “Nodibinājums Liepāja 2027” valdes priekšsēdētāja (3.§) 
Aivis Tints, Sporta pārvaldes vadītājs (4.§) 
Ieva Dejus, Attīstības pārvaldes Projektu ieviešanas nodaļas vadītāja (6.§)  
 

Sēdi protokolē Organizatoriskās daļas vadītājas vietniece Iveta Fomina 
 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par sadarbības līguma slēgšanu par projektu "Izglītības jomas informācijas sistēmu 
vienotā arhitektūra un pieteikumu izglītības iestādēs vadības risinājums". 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu datu pārraides tīklu uzlabojumiem. 

3. Par dalību projektā “Folk Music and Dance Audience Development 2.0” (FoMDAD 
2.0) (“Tautas mūzikas un dejas auditorijas attīstība”). 

4. Par Liepājai nozīmīgām sporta sacensībām un līdzfinansējuma piešķiršanu. 

5. Informatīvs ziņojums par aktualitātēm kultūras nozarē. 

6. Par projektu “Stadiona “Daugava” Jūrmalas parkā 3 infrastruktūras pilnveidošana”. 

7. Par atļauju Liepājas Oskara Kalpaka vidusskolai pieņemt ziedojumu. 

 
Par papildu jautājumu: 

 

Runā Jānis Vilnītis:      - Aicina balsot par priekšlikumu iekļaut komitejas sēdes 
darba kārtībā papildjautājumu “Par projektu “Stadiona 
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“Daugava” Jūrmalas parkā 3 infrastruktūras 
pilnveidošana”. 

Par priekšlikumu balso: 

"Par" – 

 

“Pret” – 

“Atturas” – 

“Nepiedalās” – 

 
     6 (Dace Bluķe, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, Vilnis 
Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

 

Nolemj: 
 

       Iekļaut komitejas sēdēs darba kārtībā                 
6.jautājumu “Par projektu “Stadiona “Daugava” 
Jūrmalas parkā 3 infrastruktūras pilnveidošana. 

 
Par papildu jautājumu: 

 
Runā Jānis Vilnītis:      - Aicina balsot par priekšlikumu iekļaut komitejas 

sēdes darba kārtībā papildjautājumu “Par atļauju 
Liepājas Oskara Kalpaka vidusskolai pieņemt 
ziedojumu”. 

Par priekšlikumu balso: 

"Par" – 

 
 

“Pret” – 

“Atturas” – 

“Nepiedalās” – 

 
     6 (Dace Bluķe, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, Vilnis 
Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

 

Nolemj: 
 

       Iekļaut komitejas sēdēs darba kārtībā                 
7.jautājumu “Par atļauju Liepājas Oskara Kalpaka 
vidusskolai pieņemt ziedojumu”. 

 
1.§ 

Par sadarbības līguma slēgšanu par projektu "Izglītības jomas informācijas 
sistēmu vienotā arhitektūra un pieteikumu izglītības iestādēs vadības risinājums" 

 
Ziņo Inga Ekuze:      - Informē, ka lēmums nepieciešams, lai nodrošinātu 

juridisko pamatu sadarbības līguma slēgšanai starp 
Liepājas valstspilsētas pašvaldību un Izglītības un 
zinātnes ministriju, lai Izglītības un zinātnes ministrijas 
īstenotajā projektā “Izglītības jomas informācijas sistēmu 
vienotā arhitektūra un pieteikumu izglītības iestādēs 
vadības risinājums” pildītu sadarbības partnera lomu un 
ieviestu projekta aktivitātes Liepājas valstspilsētas 
pašvaldībā. Atzīmē, ka projekta ieviešanas un 
īstenošanas izmaksas tiek plānotas no īstenotās 
investīcijas un arī turpmāk pašvaldībai nav jāplāno 
finanšu līdzekļi par platformas uzturēšanu, jo platforma 
tiks izveidota kā valsts līmeņa sistēma un tās 
uzturēšanas izmaksas būt Izglītības un zinātnes 
ministrijas pārziņā.  
    Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"Par" – 

 
     6 (Dace Bluķe, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, Vilnis 
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“Pret” – 

“Atturas” – 

“Nepiedalās” – 
 

Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

Nolemj:      Akceptēt lēmuma projektu "Par sadarbības 
līguma slēgšanu par projektu "Izglītības jomas 
informācijas sistēmu vienotā arhitektūra un 
pieteikumu izglītības iestādēs vadības risinājums"". 

 
2.§ 

Par sadarbības līguma slēgšanu datu pārraides tīklu uzlabojumiem 
 

Ziņo Inga Ekuze: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Debatēs par jautājumu 
piedalās: 
 

    - Informē, ka lēmums nepieciešams, lai nodrošinātu 
juridisko pamatu sadarbības līguma slēgšanai starp 
Liepājas valstspilsētas pašvaldību un Izglītības un 
zinātnes ministriju. Izglītības un zinātnes ministrija, kas ir 
projekta īstenotājs, paredzējusi veikt datu pārraides tīklu 
uzlabojumus Liepājas valstspilsētas pašvaldības 
vispārizglītojošajās iestādēs. Šie uzlabojumi tiks veikti, 
pamatojoties uz iepriekš veikto priekšizpēti un izstrādāto 
gala nodevumu par interneta datu pārraides jaudas 
problēmām un vajadzībām izglītības iestādēm, tai skaitā 
par nepieciešamajiem uzlabojumiem, rekomendācijām 
interneta datu pārraides jaudas uzlabošanai. Aktivitātes 
tiek veiktas atbilstoši Latvijas Atveseļošanās un 
noturības mehānisma plāna 2.3.2.3.i. investīcijas 
“Digitālās plaisas mazināšana sociāli neaizsargātajām 
grupām un izglītības iestādēs” projektā noteiktajam.  
    Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 
 
    - Dace Bluķe jautā, vai projekts tiek īstenots tikai vienā 
skolā;  Inga Ekuze atbild, ka projekts tiek īstenots vienā 
skolā, jo finansējums pietiek tikai vienai izglītības 
iestādei, bet, ja projekta līdzekļi netiks apgūti, tad 
lēmums tiks pārskatīts un projekta īstenošana - novirzīta 
citās skolās. 

Par lēmumu balso: 

"Par" – 

 

“Pret” – 

“Atturas” – 

“Nepiedalās” – 
 

 
     6 (Dace Bluķe, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, Vilnis 
Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

Nolemj:     Akceptēt lēmuma projektu "Par sadarbības līguma 
slēgšanu datu pārraides tīklu uzlabojumiem". 

 
3.§ 

Par dalību projektā “Folk Music and Dance Audience Development 2.0”  
(FoMDAD 2.0) (“Tautas mūzikas un dejas auditorijas attīstība”) 

 
Ziņo Inta Šoriņa:    - Informē, ka lēmums nepieciešams, lai nodibinājums 
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“Nodibinājums Liepāja 2027” varētu iesniegt projektu 
“Folk Music and Dance Audience Development 2.0” 
(FoMDAD 2.0) (“Tautas mūzikas un dejas auditorijas 
attīstība”), (turpmāk – Projekts), ar Projekta vadošo 
partneri – “Oulu University of Applied Sciences” (“Oulu 
Lietišķo Zinātņu universitāte”). Projekta aktivitātes 
iekļaujas “Liepāja 2027” programmas projektu kopumos 
“Ziemeļu Saulgrieži” (projekts 2.6) un “Eiropa Dzied 
Liepājā” (projekts 2.4). Projekta ietvaros tiks īstenotas 
“Liepāja 2027” projektu kopumos plānotās aktivitātes: 
Zāļu tirgus, pļavas festivāls, pļavas pīšana projektu 
kopumā “Ziemeļu Saulgrieži”, 5 darbnīcas projektā 
Eiropa Cantat projekta kopumā “Eiropa Dzied Liepāju”. 
Projekta aktivitātes veicinās Liepājas un starptautiskās 
auditorijas attīstību tautas mūzikas, dejas un tradicionālā 
nemateriālā kultūras mantojuma jomā, tiks stiprināta 
izglītotas sabiedrības veidošana par tradicionālo kultūru, 
kā arī veicināta kapacitātes stiprināšana tautas mūzikas, 
dejas un nemateriālā kultūras mantojuma organizācijām, 
iegūta pieredze no citu valstu partnerorganizācijām par 
tradicionālās kultūras aktivitāšu īstenošanu, jaunas 
auditorijas piesaisti un auditorijas attīstīšanu. 
     Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"Par" – 

 
 

“Pret” – 

“Atturas” – 

“Nepiedalās” – 

    
    6 (Dace Bluķe, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, Vilnis 
Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

 

Nolemj: 

 
     Akceptēt lēmuma projektu “Par dalību projektā 
“Folk Music and Dance Audience Development 2.0” 
(FoMDAD 2.0) (“Tautas mūzikas un dejas auditorijas 
attīstība”)”. 

 
4.§ 

Par Liepājai nozīmīgām sporta sacensībām un līdzfinansējuma piešķiršanu 
 

Ziņo Aivis Tints:    - Lai noslēgtu līgumus par līdzfinansējuma piešķiršanu 
Liepājai nozīmīgu sporta sacensību organizēšanai 2025. 
gadā, ir sagatavots lēmuma projekts "Par Liepājai 
nozīmīgām sporta sacensībām un līdzfinansējuma 
piešķiršanu". Atzīmē, ka no     2025. gada 7. janvāra līdz 
6. februārim tika organizēta pieteikšanās finansējuma 
saņemšanai no pašvaldības budžeta līdzekļiem sporta 
sacensību rīkošanai un sporta organizāciju atbalstam 
2025. gadā. Komisijai izvērtējot saņemtos pieteikumus, 
Liepājas Sporta pārvalde ir sagatavojusi lēmumu, kas 
paredz apstiprināt Liepājai nozīmīgu sporta sacensību 
statusu lēmuma projektā norādītajām sporta 
sacensībām 2025. gadā.  
    Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"Par" – 
 

“Pret” – 

“Atturas” – 

“Nepiedalās” – 
 

 
    6 (Dace Bluķe, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, Vilnis 
Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

Nolemj:      Akceptēt lēmuma projektu "Par Liepājai 
nozīmīgām sporta sacensībām un līdzfinansējuma 
piešķiršanu". 

 
5.§ 

Informatīvs ziņojums par aktualitātēm kultūras nozarē 
 

Ziņo Nauris Lazdāns:     - Informē par Kultūras pārvaldes rīkotajiem 
pasākumiem: pilsētas dzimšanas dienas atzīmēšana 18. 
martā, gaismas festivāla “Izgaismotā Liepāja” rīkošanu 
no 18. līdz 22. martam; 4. maija Brīvības svētku norisi, 
Lieldienu atzīmēšanu Zirgu salā; Mātes dienas koncertu; 
plānoto Eiropas Muzeju nakti Liepājā 17. maijā, kā arī 
par 24. un 25. maijā plānotajiem Līvas ciema svētkiem 
u.c. Par nozares budžetu un līdzfinansējuma 
pieprasījumu, atzīmējot, ka ir kavēšanās ar 
līdzfinansējumu kultūras organizācijām, kuras pilsētā 
rīko tradicionāli nozīmīgus pasākumus; nav iespējams 
noslēgt līgumus par līdzfinansējuma piešķiršanu, jo 
attiecīgajos budžeta kodos Kultūras pārvalde nav 
saņēmusi finansējumu; par Kultūras projektu konkursa 
rezultātiem; par bijušās Latvijas Bankas ēkas Teātra ielā 
3 pielāgošanu Liepājas muzeja krājumu izvietošanai; par 
Zaļās birzs bibliotēkas attīstības ieceru apkopošanu, 
atzīmējot, ka Kultūras ministrijas izsludinātajā 
programmā tika iesniegts projekts, kurš paredzēja 
finansējumu bibliotēkas telpu sakārtošanu, taču Kultūras 
pārvalde ir saņēmusi Kultūras ministrijas vēstuli, kurā 
norādīts, ka attiecīgās programmas rezultātu 
paziņošana ir pagarināta; informē, ka sadarbībā ar 
Attīstības pārvaldi notiek jauna projekta pieteikuma 
izstrāde, kuru plānots iesniegt citā Kultūras ministrijas 
pārraudzības programmā – “Kultūras un tūrisma lomas 
palielināšana ekonomiskajā attīstībā, sociālajā 
iekļaušanā un sociālajās inovācijās"; informē par dalību 
ES programmā “Radošā Eiropa”.  

   

Runā Jānis Vilnītis: 
 

   - Atzīmē, ka martā Budžeta komisijā tika skatīts 
jautājums par finansējumu Zaļās birzs bibliotēkas 
pārbūvei un telpu remontam un nolemts to ieplānot 
budžeta rezerves fondā gadījumā, ja projekts negūst 
atbalstu Kultūras ministrijas ES fondu programmā. 
Atzīmē, ka bažas rada informācija par līdzfinansējumu 
kultūras organizācijām, ar kurām nav noslēgti līgumi, lai 
nodrošinātu tradicionālo kultūras pasākumu norisi 
Liepājā, turklāt ir zināms, ka jau maija mēnesī plānots 
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Karostas festivāls!  
 

Runā Nauris Lazdāns: 
 

   - Atzīmē, ka Kultūras pārvalde nav tiesīga veikt 
iekšējos grozījumus. 

 

Runā Jānis Vilnītis: 
 

    - Aicina Kultūras pārvaldi vērsties pašvaldībā ar 
aktualizētu informāciju par nepieciešamo 
līdzfinansējuma piešķiršanu kultūras organizāciju 
pasākumiem, kuri plānoti tuvāko mēnešu laikā, lai Dome 
maija sēdē varētu lemt par finansējuma piešķiršanu, jo 
pilsētā ir jāatbalsta ikgadējie tradicionālie pasākumi. 

 

Runā Dace Bluķe: 
 

   - Pievienojas komitejas priekšsēdētāja Jāņa Vilnīša 
ierosinājumam Kultūras pārvaldei gatavot priekšlikumu 
Budžeta komisijai par iekšējo grozījumu veikšanu, lai 
atbalstītu pasākumus, kuri plānoti vasaras mēnešos. 
Jautā par Zaļās birzs bibliotēkas projektu – kādi ir 
noteiktie projekta sagatavošanas, iesniegšanas un 
rezultātu paziņošanas termiņi?   

 

Runā Nauris Lazdāns: 
 

    - Šobrīd vēl termiņi nav zināmi; pašlaik Kultūras 
ministrija organizē informatīvos seminārus par ministrijas 
ES fondu atbalsta programmām. Informē, ka jautājums 
par termiņiem tiks precizēts. 

Par lēmumu balso: 

"Par" – 

 
 

“Pret” – 

“Atturas” – 

“Nepiedalās” – 
 

 
    6 (Dace Bluķe (balso “par”, paceļot roku), Helvijs Valcis 
(balso “par”, paceļot roku), Jānis Vilnītis, Vilnis 
Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

Nolemj:      Pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par 
aktualitātēm kultūras nozarē. 

 
6.§ 

Par projektu “Stadiona “Daugava” Jūrmalas parkā 3 infrastruktūras 
pilnveidošana” 

 
Ziņo Ieva Dejus:    - Informē, ka lēmums nepieciešams, lai sagatavotu 

projekta “Stadiona “Daugava” Jūrmalas parkā 3 
infrastruktūras pilnveidošana” pieteikumu un to iesniegtu 
finansējuma saņemšanai Viedās administrācijas un 
reģionālās attīstības ministrijā. Projekta laikā plānots 
veikt stadiona “Daugava” skatītāju tribīņu atjaunošanu, 
veicot esošo, morāli un fiziski novecojušo tribīņu 
demontāžu, apakškonstrukciju nomaiņu, jauno tribīņu, 
kas atbilst UEFA/FIFA rekomendācijām, uzstādīšanu, kā 
arī esošo metāla kāju tīrīšanu un krāsošanu. Projekta 
kopējās attiecināmās izmaksas – 66 667 eiro: 
- valsts budžeta finansējums – 50 000 eiro (75%); 
- Liepājas valstspilsētas pašvaldības līdzfinansējums – 
16 667 eiro (25%). 
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Projekta īstenošanai nepieciešamais pašvaldības 

līdzfinansējums projekta kopējo izmaksu segšanai ir 16 

667 eiro. Izmaksas tiks precizētas pēc iepirkumu 

veikšanas. Ieguldījumus plānots veikt 2025. gada 

ietvaros. 

    Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 
Par lēmumu balso: 

"Par" – 
 

“Pret” – 

“Atturas” – 

“Nepiedalās” – 
 

 
    6 (Dace Bluķe, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, Vilnis 
Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

Nolemj:      Akceptēt lēmuma projektu "Par projektu 
“Stadiona “Daugava” Jūrmalas parkā 3 
infrastruktūras pilnveidošana”". 

 
 

7.§ 
Par atļauju Liepājas Oskara Kalpaka vidusskolai pieņemt ziedojumu 

 
Ziņo Inga Ekuze:     - Informē, ka lēmums nepieciešams, lai nodrošinātu 

juridisko pamatu atvēlējuma pieņemšanai Liepājas 
Oskara Kalpaka vidusskolai. 2025. gada 17. martā 
saņemta nodibinājuma “Iespējamā misija” vēstule Nr.3-2/1 
par bezatlīdzības atvēlējumu Liepājas Oskara Kalpaka 
vidusskolai – mācību līdzekļi fizikas kabineta pilnveidei par 
kopējo summu 12 665,67 eiro. Īstenojot lēmumā minēto, 
tiks pilnveidota Liepājas Oskara Kalpaka vidusskolas 
mācību līdzekļu materiāltehniskā bāze, kas iegūta, 
piedaloties nodibinājuma “Iespējamā misija” īstenotā 
projekta konkursā “AS “Latvenergo” atbalsts fizikas 
kabinetu pilnveidei Latvijas vispārizglītojošās skolās”. 
    Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"Par" – 
 

“Pret” – 

“Atturas” – 

“Nepiedalās” – 
 

     
   6 (Dace Bluķe, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, Vilnis 
Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

Nolemj:     Akceptēt lēmuma projektu "Par atļauju Liepājas 
Oskara Kalpaka vidusskolai pieņemt ziedojumu". 

 

 
Sēde slēgta 2025. gada 15. maijā pulksten 13:31. 
 
 
Priekšsēdētājs                               Jānis Vilnītis  

Protokolēja                               Iveta Fomina 
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